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Overzicht toezeggingen vergadering commissie Samenleving 6 september 2018 

 

Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Datum  

afdoening 

Bijlage(s) 

Tekstueel 

en layout 

Commissie  

Samenleving  

06-09-2018  

3.4. Verordening 

maatschappelijke 

ondersteuning 

gemeente Voe-

rendaal 2018 

Wethouder Coenen zegt bij monde 

van mevrouw Voorjans toe, in re-

actie op de vraag van de heer 

Vroemen of er even gekeken kan 

worden naar de consistentie met 

betrekking tot inspringen en pun-

ten en puntkomma gebruik:  dat er 

inderdaad nog wat kleine tekstuele 

en layout-foutjes in zitten. 

Wordt voor de raadsvergadering aangepast.    

Tekstueel Commissie  

Samenleving  

06-09-2018  

3.2. Centrumre-

geling Jeugdhulp 

Zuid-Limburg 

Wethouder Coenen zegt bij monde 

van mevrouw De Gijsel toe, in re-

actie op de opmerking van de heer 

Handels om nog een keer tekstueel 

te kijken naar alle drie de docu-

menten:  de omissies na te gaan en 

de juiste versie richting raad te la-

ten gaan. 

De SLA is nog in conceptvorm en wordt nog 

aangepast voorafgaand aan besluitvorming in de 

afzonderlijke colleges. Derhalve worden voor de 

raadsvergadering geen tekstuele en opmaakfou-

ten meer verwerkt. Dit geldt ook voor het docu-

ment centrumregeling.  

De omissies in het raadsvoorstel zijn aangepast.  
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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Datum  

afdoening 

Bijlage(s) 

Betrekken 

raden ses-

sieontwik-

kelingen 

Commissie  

Samenleving  

06-09-2018  

3.2. Centrumre-

geling Jeugdhulp 

Zuid-Limburg 

Wethouder Coenen zegt bij monde 

van mevrouw De Gijsel toe, in re-

actie op de vraag van mevrouw 

Wetzels hoe de raden worden be-

trokken bij de sessieontwikkelin-

gen genoemd op pagina 6 van de 

SLA:  de vraag te gaan stellen hoe 

de centrumgemeente dat voor zich 

ziet (met raden collectief of indivi-

dueel) en daar schriftelijk op terug 

te komen. 

Het SLA is een overeenkomst tussen de colleges 

van de deelnemende gemeenten en de centrum-

gemeente. Zorginkoop is een bedrijfsvoering-

thema en daarmee de verantwoordelijkheid van 

het college. De Raden nemen niet deel aan der-

gelijke sessies en zijn ook geen partij bij het 

SLA.   

  

Verwijzing 

artikel 

Commissie  

Samenleving  

06-09-2018  

3.2. Centrumre-

geling Jeugdhulp 

Zuid-Limburg 

Wethouder Coenen zegt bij monde 

van mevrouw De Gijsel toe, in re-

actie op de vraag van de heer Zin-

zen om goed na te kijken of de in 

artikel 9 (van de SLA) genoemde 

verwijzing in lid 1 naar artikel 6 

niet een verwijzing naar artikel 7 

moet zijn:  na te gaan of dit een 

onjuiste verwijzing is en als dat zo 

is, dit alsnog aan te passen. 
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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Datum  

afdoening 

Bijlage(s) 

Uitvoe-

ringsplan 

Commissie  

Samenleving  

06-09-2018  

3.2. Centrumre-

geling Jeugdhulp 

Zuid-Limburg 

Wethouder Coenen zegt bij monde 

van mevrouw De Gijsel toe, in re-

actie op de vraag van de heer Zin-

zen of het uitvoeringsplan in de 

commissie of gemeenteraad komt:  

dit uitvoeringsplan mee te nemen 

in de reguliere thema-avonden 

voor raads- en commissieleden. 

Zoals reeds bij de commissievergadering aange-

geven, is het uitvoeringsplan gebaseerd op de 

SLA en daarvoor geldt hetzelfde als hiervoor ge-

meld, dit betreft geen raadsverantwoordelijk-

heid. Het gaat om de operationele invulling van 

het takenpakket van team inkoop van de cen-

trumgemeente voor het komende jaar.  

Tijdens de thema-avond sociaal domein in 2019 

zal desgewenst over de inhoud informatie wor-

den verstrekt.  

  

Doelstelling Commissie  

Samenleving  

06-09-2018  

3.2. Centrumre-

geling Jeugdhulp 

Zuid-Limburg 

Wethouder Coenen zegt bij monde 

van mevrouw De Gijsel toe, in re-

actie op de vraag van mevrouw 

Treur dat bij de doelstelling gesp-

roken wordt over voldoende jeugd-

hulp en zij daar graag zouden zien 

staan voldoende kwalitatieve 

jeugdhulp: dat ze dit nastreven en 

die aanpassing gaan doorvoeren. 

Dit is in het raadsvoorstel aangepast.  12-9-18  
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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Datum  

afdoening 

Bijlage(s) 

Sancties Commissie  

Samenleving  

06-09-2018  

3.2. Centrumre-

geling Jeugdhulp 

Zuid-Limburg 

Wethouder Coenen zegt bij monde 

van mevrouw De Gijsel toe, in re-

actie op de opmerking van de heer 

Sporck dat hij sancties heeft gemist 

en zijn vraag wat er gebeurt als de 

gestelde doelen niet behaald wor-

den, wat kun je dan als gemeente 

als je met een hoop kosten opge-

zadeld wordt dat sancties worden 

gemist:  het antwoord op die vraag 

schriftelijk te beantwoorden. 

Het SLA wordt vanaf 2019 gehanteerd en be-

vindt zich in een ontwikkelingsfase. Zo dienen in 

de komende 4 jaar nog diverse processen uitge-

werkt te worden, zowel aan de kant van de cen-

trumgemeente als de deelnemende gemeenten. 

Er is in deze fase dan ook niet voor gekozen 

met sancties te werken op het niet nakomen van 

gemaakte afspraken tussen gemeenten maar 

vooral in te zetten op gezamenlijke doorontwik-

keling, mede ingegeven het stadium waar alle 

partijen zich in bevinden. In geval van proble-

men zal in de Stuurgroep Jeugd een oplossing 

gezocht worden voor de ontstane problematiek. 

Mocht dit onvoldoende blijken dan kan het in-

stellen van sancties alsnog worden overwogen.    
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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Datum  

afdoening 

Bijlage(s) 

Methodiek 

tevreden-

heidscijfer 

Commissie  

Samenleving  

06-09-2018  

3.2. Centrumre-

geling Jeugdhulp 

Zuid-Limburg 

Wethouder Coenen zegt bij monde 

van mevrouw De Gijsel toe, in re-

actie op de vraag van de heer 

Sporck of de komende jaren de-

zelfde methodiek wordt gebruikt 

om te komen tot een continuering 

over het tevredenheidscijfer over 

het betreffende jaar, mocht een 

ander meetinstrument gebruikt 

worden, dan ontstaat er absoluut 

geen analoog vergelijkingsmateri-

aal:  het antwoord op die vraag 

schriftelijk te beantwoorden. 

Uiteraard zal bij het meten van de tevredenheid-

cijfers gedurende de looptijd van het SLA de-

zelfde meetmethode worden gehanteerd als bij 

de start. Daarmee kan de vergelijkbaarheid van 

cijfers worden gegarandeerd.   

De huidige cijfers vloeien voort uit een onder-

zoek dat door Ffort is uitgevoerd. Dit onderzoek 

is ivm korte doorlooptijd beperkt uitgezet onder 

beleidsmedewerkers. Aangezien de SLA betrek-

king heeft op zowel beleid, gemeentelijke toe-

gangen als bedrijfsvoering onderwerpen zal 

deze in de toekomst ook onder deze disciplines 

uitgezet worden.  
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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Datum  

afdoening 

Bijlage(s) 

Risicoma-

nagement 

Commissie  

Samenleving  

06-09-2018  

3.2. Centrumre-

geling Jeugdhulp 

Zuid-Limburg 

Wethouder Coenen zegt bij monde 

van mevrouw De Gijsel toe, in re-

actie op de vraag van mevrouw 

Wetzels dat ze graag wat meer wil 

weten over de in de SLA op pagina 

10 opgenomen waarde van risico-

management van 4.0 (was dat echt 

inhoudelijk, is het risicomanage-

ment slecht uitgevoerd en geeft dat 

waarschuwingen voor de komende 

periode of was er om andere rede-

nen een slechte waardering):  na te 

gaan op basis waarvan die 4.0 

hierin is terecht is gekomen en 

daar later op terug te komen. 

De slechte score op het onderwerp risicomana-

gement ontstaat doordat deze taak onvoldoende 

is belegd bij enerzijds de centrumgemeente en 

anderzijds de deelnemende gemeenten. Dit viel 

ook niet binnen de scope van de oorspronkelijke 

opdracht die in 2015 is gegeven. Doordat taken 

en verantwoordelijkheden onvoldoende zijn be-

legd bij alle partijen ontstaat er onduidelijkheid. 

Het doel van de SLA is dan ook om hier duide-

lijkheid in te creëren. 
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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Datum  

afdoening 

Bijlage(s) 

Lijst doel-

groepen 

Commissie  

Samenleving  

06-09-2018  

3.1. 2e tranche 

Zonnepanelen-

project Parkstad 

Wethouder Verbraak zegt bij 

monde van mevrouw Claassen toe, 

in reactie op de vraag van de heer 

Jongen naar een lijst waarin met 

cijfers en percentages van soorten 

gebouwen en panden, doelgroepen 

inzichtelijk zijn gemaakt:  dit na te 

vragen. 

Zie bijgevoegde bijlage 

Het betreft enkel woningen.  

Aanmelders bestaan hoofdzakelijk uit particu-

liere woningbezitters. Binnen de gemeente Voe-

rendaal zijn geen aanmeldingen van sociale 

huurwoningen.  

Overige huurders zijn niet te achterhalen, omdat 

de contracten alleen met eigenaren worden af-

gesloten. Naar inschatting bevinden zich circa 2 

huurders tussen de aanmeldingen binnen de 

gemeente Voerendaal. Een verwaarloosbaar 

aantal dus. 

Uitsplitsen naar het soort woning is een tijdro-

vende klus. Dit is namelijk niet opgenomen in 

de uitvraag van de aanbesteding. Volta Solar 

verzorgt wel maandelijks overzichten zoals bij-

gevoegd bij het raadsvoorstel.  

Om de overige gevraagde informatie te verkrij-

gen, dient door de gemeente Voerendaal een 

aparte opdracht aan Volta Solar te worden ver-

strekt. 

19-09-

2018 

1 
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Niet ver-

wacht voor 

raadsverga-

dering 

Commissie  

Samenleving  

06-09-2018  

3.1. 2e tranche 

Zonnepanelen-

project Parkstad 

Wethouder Verbraak zegt toe: als 

het mogelijk is voor de raadsver-

gadering mededelingen te doen 

over een aantal dingen die ze 

waarschijnlijk niet opgelost krijgen 

voor de raadsvergadering: die wor-

den meegenomen naar het project-

team (duidelijker maken op website 

wat het rentepercentage is, hoe 

komen we bij meer huurwoningen 

etc.). Deze antwoorden worden niet 

voor de raadsvergadering ver-

wacht. 

Op de website wordt onder tabblad ‘Het Zonne-

panelenproject’ het rentetarief toegevoegd. Dit 

punt wordt tevens explicieter opgenomen in de 

presentatie tijdens de informatiebijeenkomsten. 

Iedereen kan deelnemen met een kleinverbrui-

kersaansluiting van maximaal 3×80 ampère. 

Ook huurders kunnen meedoen, zij het dat zij 

vooraf wel toestemming moeten verkrijgen van 

de eigenaar van de woning zoals een woning-

corporatie. Huurders, zeker in de sociale huur-

segment, zijn echter vaak niet in staat om een 

extra lening aan te gaan t.b.v. de realisatie van 

zonnepanelen.  

Zonnepanelen realiseren op huurwoningen ziet 

het projectteam daarom meer als een taak voor 

de woningcorporaties. 

Woningcorporaties kampen echter met het pro-

bleem dat de investering in zonnepanelen niet 

doorberekend mag worden in de huurprijs, ter-

wijl de huurder wel 100% profiteert van de zon-

nepanelen. Zij zouden dan een investering moe-

ten doen met 0 rendement. Daarnaast is het 

moeilijk te verkopen dat de ene huurder wel 

zonnepanelen krijgt en de andere niet. 

Op rijksniveau zijn deze belemmeringen ook 

doorgedrongen en daar zal de oplossing van-

daan moeten komen. Met een oplossing voor dit 

19-09-

2018 
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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Datum  

afdoening 

Bijlage(s) 

dilemma, is de wil bij Woningstichting Voeren-

daal zeker aanwezig om verder te verduurza-

men. 
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Rapport Commissie  

Samenleving  

06-09-2018  

3.1. 2e tranche 

Zonnepanelen-

project Parkstad 

Wethouder Verbraak zegt bij 

monde van mevrouw Claassen toe, 

in reactie op de vraag van de heer 

Op den Camp naar een rapport van 

hoe alles is ingezet (bijvoorbeeld 

wat is het gemiddelde aantal pane-

len, waar zijn panelen ingezet, zijn 

er verbeterpunten vanuit de 1e 

tranche die je in de 2e tranche kunt 

gebruiken):  deze vraag binnen 

Parkstad neer te leggen. 

Bij aanvang van het project werd uitgegaan van 

gemiddeld 14 panelen per aanvraag ofwel uit-

gave van  6.000,-/per woning. Op peildatum 20 

juli 2018 was er in totaal € 1.214.400,- van het 

budget ingezet bij 178 contracten. Dat betekent 

gemiddeld € 6822,47 per woning, ofwel gemid-

deld 15,9 panelen per woning. 

Het totaal aantal geplaatste panelen op deze 

peildatum is goed voor een opbrengst van 

606.383 kWh per jaar.  

Aanmelders bestaan hoofdzakelijk uit particu-

liere woningbezitters, mogelijk met beroep aan 

huis, maar geen bedrijfspanden. Binnen de ge-

meente Voerendaal zijn geen aanmeldingen van 

sociale huurwoningen.  

Overige huurders zijn niet te achterhalen, omdat 

de contracten alleen met eigenaren worden af-

gesloten. Ingeschat wordt dat er echter niet 

meer dan 2 huurders tussen de aanmeldingen 

binnen gemeente Voerendaal zitten. Een ver-

waarloosbaar aantal dus.   

Het zonnepanelenproject wordt continue gemo-

nitord door het projectteam (Parkstad, gemeen-

ten en Volta Solar)  en daar waar nodig worden 

verbeteringen aangebracht. Tot op heden waren 

dat aanpassingen inzake financiële administra-

19-09-

2018 
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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Datum  

afdoening 

Bijlage(s) 

tie, communicatie/website, presentatie voorlich-

tingsavonden en de toepassing van nieuwe type 

zonnepanelen. 

Beschikbare 

informatie 

Commissie  

Samenleving  

06-09-2018  

3.1. 2e tranche 

Zonnepanelen-

project Parkstad 

Wethouder Verbraak zegt toe: dat 

de informatie die het college heeft 

over het aantal huizen/welk type 

huizen, waar ze naar toe zijn ge-

gaan/als ze dit uitgesplitst kunnen 

krijgen op kern, dat ze dit aanleve-

ren voor de raadsvergadering. 

Zie bijgevoegde bijlage en antwoord bij vraag 

‘doelgroepen’. 

19-09-

2018 

1 

Gasloos Commissie  

Samenleving  

06-09-2018  

3.1. 2e tranche 

Zonnepanelen-

project Parkstad 

Wethouder Verbraak zegt bij 

monde van mevrouw Claassen toe, 

in reactie op de vraag van de heer 

Schoenmaekers of er naar de toe-

komst toe gedacht is aan de kop-

peling van nieuwe woningen die 

geen gasaansluitingen meer krij-

gen: mee te nemen in het project-

team of het mogelijk is dat gasloos 

eraan gekoppeld wordt. 

In het kader van de uitvoering van het Uitvoe-

ringsprogramma PALET 3.0 (2016-2020), als 

uitvoering van het PALET-beleid, wordt overleg 

gevoerd met o.a. Enexis, de provincie Limburg 

en de Rijksoverheid om op buurt- en wijkniveau 

te onderzoeken hoe de toekomstige energie-

voorziening er uit kan zien. Het uitgangspunt is 

dat alle woningen en utiliteitsgebouwen uitein-

delijk géén aardgas meer gebruiken. Een koppe-

ling met het Zonnepanelenproject Parkstad 

komt te vroeg.  

 

Echter: Eigenaren van nieuwe, evt. “gasloze” wo-

ningen, kunnen vanzelfsprekend deelnemen aan 

het Zonnepanelenproject. 

19-09-

2018 
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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Datum  

afdoening 

Bijlage(s) 

Vervanging 

Omvormer 

Commissie  

Samenleving  

06-09-2018  

3.1. 2e tranche 

Zonnepanelen-

project Parkstad 

Wethouder Verbraak zegt bij 

monde van mevrouw Claassen toe, 

in reactie op de vraag van de heer 

Keulen of de kosten voor de ver-

vanging van de omvormer binnen 

de 15 jaar zijn opgenomen:  voor 

de zekerheid na te kijken of de 

omvormer binnen die 15 jaar bin-

nen het contract valt. 

De gemeente biedt de deelnemer voor een peri-

ode van 15 jaar garantie op de volledige zonne-

paneleninstallatie, aldus inclusief de omvormer. 

Mocht de omvormer binnen deze periode aan 

vervanging toe zijn, dan valt dit binnen de ga-

rantie van de gemeente. De gemeente heeft op 

haar beurt met de serviceprovider Volta Limburg 

afgesproken dat dit een doorgelegde garantie 

betreft. Vervanging van de omvormer binnen de 

eerste vijftien jaar komt dus voor rekening van 

Volta Limburg en niet voor de gemeente, noch 

voor de deelnemer. 

 

19-09-

2018 
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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Datum  

afdoening 

Bijlage(s) 

Kosten ver-

vanging 

omvormer 

Commissie  

Samenleving  

06-09-2018  

3.1. 2e tranche 

Zonnepanelen-

project Parkstad 

Wethouder Verbraak zegt bij 

monde van mevrouw Claassen toe, 

in reactie op de vraag van de heer 

Keulen of het mogelijk is om uiter-

lijk in het 15e jaar de omvormer te 

vervangen en die kosten op te ne-

men in het geleende bedrag: deze 

vraag mee te nemen in het project-

team. 

Na 15 jaar vervalt het eigendom van de installa-

tie aan de eigenaar van de woning. Het vervan-

gen van de omvormer, zonder aantoonbaar 

mankement is niet opgenomen in de uitvraag 

van de aanbesteding. 

Onderhoud en reparaties zijn na 15 jaar volledig 

voor rekening van de eigenaar, net als de op-

brengst. Gemiddeld kost het vervangen van een 

omvormer € 650,--. De opbrengst van de pane-

len bedraagt de eerste 15 jaar gemiddeld € 

142,-- per paneel. Na 15 jaar is de opbrengst 

dus ruim voldoende om daarna eventuele kosten 

aan de installatie te dekken.  Daarom ziet het 

projectteam geen noodzaak om de eigenaren 

hier meer in tegemoet te moeten komen.  

19-09-

2018 
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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Datum  

afdoening 

Bijlage(s) 

Percentage 

lening op 

website 

Commissie  

Samenleving  

06-09-2018  

3.1. 2e tranche 

Zonnepanelen-

project Parkstad 

Wethouder Verbraak zegt bij 

monde van mevrouw Claassen toe, 

in reactie op de vraag de heer 

Sporck of het mogelijk is om een 

percentage van de lening op de 

website te zetten met een bepaalde 

peildatum:  zeker de opmerking 

mee te nemen in het projectteam 

dat niet goed duidelijk is wat het 

rentepercentage van de lening is en 

dat dit eventueel aangevuld kan 

worden op de site. 

Op de website wordt onder tabblad ‘Het Zonne-

panelenproject’ het rentetarief toegevoegd. Dit 

punt wordt tevens explicieter opgenomen in de 

presentatie tijdens de informatiebijeenkomsten. 

19-09-

2018 

 

 


